
Do zakresu działania szkoły policyjnej 

należy w szczególności:  

 

 prowadzenie i organizowanie szkolenia 

zawodowego: podstawowego, 

podoficerskiego,  aspiranckiego oraz 

prowadzenie etapów postępowania 

kwalifikacyjnego osób przyjmujących się 

do służby w Policji. 

 

Do zadań należy także dbanie o rozwój 

zawodowy policjantów i pracowników Policji 

oraz  policjantów i pracowników, którzy pracują 

w szkole Policji. 

 

Do zadań należy także współpraca z Policją  

na terenie kraju, z innymi służbami, szkołami, 

organizacjami naukowymi i administracją 

publiczną, a także: 

 współpraca międzynarodowa poprzez 

wymianę doświadczeń w szkolnictwie, 

 wydawanie książek i publikacji dla 

policjantów i pracowników Policji,  

 informowanie ludzi, za pośrednictwem 

telewizji, radia i gazet, jakie działania 

prowadzi szkoła policyjna oraz prowadzenie 

działań związanych z rozwojem dobrego 

imienia Policji. 

 


